
SV Verlenen ontslag leden en voorzitter Provinciale Commissie Leefomgeving. 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
BBB  1 Toelichting: 

Met oog op het behouden van kennis 
en kunde en lering trekken uit het 
verleden.   
 
 
Is er een einddocument 
opgesteld waarin de leden de 
commissie leefomgeving 
evalueren o.a. qua 
functioneren. Zo niet, mogen wij 
de gedeputeerde/ PS vragen dit 
alsnog op te stellen en te 
ontvangen? Met oog op de 
nieuwe adviesraad kan dit 
waardevol zijn. 
 

Nee, er is geen einddocument 
opgesteld. Wel is in 2021 een 
tussenevaluatie opgesteld. Naar 
aanleiding van deze tussenevaluatie 
zijn gesprekken gevoerd met 
ambtelijke organisatie, gedeputeerden 
en PCL over de wijze van 
samenwerking. De uitkomsten van 
deze gesprekken worden 
meegenomen in de verdere uitwerking 
van de inrichting van de 
samenwerking tussen Utrechtse 
Adviesraad en Provincie Utrecht. 
Tevens zullen de leden van de PCL 
hierbij betrokken worden. Zodat we 
optimaal kunnen leren van de eerder 
opgedane ervaringen. 

Verder hebben de Provinciale 
Commissie Leefomgeving en 
Provinciaal Adviseur Ruimtelijke 
Kwaliteit input geleverd op het advies 
van de werkgroep onafhankelijke 
advisering van 13 maart 2023, waarbij 
zij ook zijn ingegaan op hun 
ervaringen in de afgelopen 
zittingsperiode (zie de bijlagen van het 
advies van de werkgroep via 
https://www.stateninformatie.provincie
-utrecht.nl/documenten/Ingekomen-
stukken-van-GS-naar-PS/Statenbrief-
tussentijdse-evaluatie-PCL-en-
vervolgstappen.pdf). 

   2 Zullen de voorzitter mevrouw 
De Wit en de leden uit deze 
commissie terugkeren in de 
nieuwe adviesraad voor de 
fysieke leefomgeving provincie 
Utrecht ? Graag toelichten… 
 

De voorzitter en de leden van de PCL 
worden voor maximaal 2 termijnen 
van elk 4 jaar benoemd. De voorzitter 
heeft al twee termijnen zitting 
genomen en zal niet terugkeren. 
Vijf zittende PCL-leden zijn pas 
anderhalf jaar terug benoemd en 
zouden normaal gesproken in 
aanmerking komen voor een tweede 
termijn. Ondanks het gegeven dat we 
met de Utrecht Adviesraad een 
nieuwe start maken, is de borging van 
enige continuïteit bevorderlijk voor de 
kwaliteit van de Utrecht Adviesraad. 
Indien zij hiertoe bereid zijn zullen wij 
hen verzoeken om beschikbaar te zijn 
voor een nieuwe termijn in de Utrecht 
Adviesraad. 
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